
Zpráva  PROPAGAČNÍHO REFERENTA – KLUBOVÁ SCHŮZE 30.9.2017 

Tímto se omlouvám z neúčasti na klubové schůzi. Prosím o přečtení příspěvku. 

FOTOSOUTĚŽ ZÁŘÍ-PROSINEC 2016 

Druhá část fotosouteže loňského roku proběhla opět úspěšně. Sešlo se mnoho krásných fotografií a 

výsledkem je KALENDÁŘ na rok 2018. 

Vítězové jednotlivých kol: 

ČERVENEC 

1.místo: Jitka Lacigová 

2.místo: Martina Matuščinová 

3.místo: Blanka Hanusová 

SRPEN 

1.místo: Danuše Horáková 

2.místo: Karolina Morrison 

3.místo: Lucie Beneková 

ZÁŘÍ 

1.místo: Alexandra Moslerová 

2.místo: Martina Matuščinová 

3.místo: Veronika Kočárková 

ŘÍJEN 

1.místo: Petra Halamová 

2.místo: Martina Tothová 

3.místo: Karolina Morrison 

LISTOPAD 

1.místo: Karolina Morrison 

2.místo: Petra Halamová 

3.místo: Martina Matuščinová 

PROSINEC 

1.místo: Petra Halamová 



2.místo: Martina Tothová 

3.místo: Karolina Morrison 

Děkujeme všem soutěžícím a blahopřejeme vítězům. Velký dík patří Václavovi Kindlovi za vyhodnocení 

jednotlivých kol včetně komentářů k fotografiím a za práci při zpracování obou Kalendářů.  

Vyhlášení vítězů s fotografiemi a komentářem poroty najdete na našich webových stránkách v sekci 

Klubové akce. Fotografie všech kol naleznete v sekci Fotogalerie.  

Vzhledem k úspěchu celé akce navrhuji vyhlásit novou fotosoutěž pro rok 2018. 

 

WEBOVÉ STRÁNKY A FB skupina 

Současná situace webových stránek a FB:  

Webové stránky existují přes 8let. Jsou zastaralé a nepřehledné. Nepřehledná je sekce chovu – chovní 

psi, chovné feny, štěňata, chovatelské stanice. Pro dnešní dobu tabletů a chytrých mobilů jsou stránky 

nevyhovující, neboť se na malé obrazovce zobrazí jako miniatura počítačové stránky, ta se musí 

manuálně zvětšovat a velká část informací se při prohlížení nezobrazí a přehlédne. Co se týká ovládání 

stránek, je zde problém s anglickou verzí - chybí propojení české a anglické části - vše se musí na web 

dávat a zakládat dvojmo, některé sekce se v anglické verzi automaticky objeví česky a nelze s tím nic 

dělat. Některé důležité části může upravovat pouze webmaster, který se nám již rok neozval. Celkově je 

práce se serverem komplikovaná a časově velmi náročná.  V poslední době se systém zasekává a nelze se 

do něj i několik dní dostat a provést potřebné aktualizace. Jindy systém jakoby funguje, aktualizace 

provede, ale neuloží. Webmaster s námi nekomunikuje a tedy původ těchto problémů je nám neznámý.  

Facebook skupina existuje přes 5 let a má cca 400 členů. V poslední době vznikla debata ohledně toho, 

kdo všechno může do skupiny vkládat příspěvky a že by se tato skupina měla přejmenovat a pro Bobtail 

club by se založila nová skupina s přísnějšími pravidly na vkládání příspěvků. 

Nový návrh webových stránek a FB  – Webmaster pan Jan Sklenička: 

Webové stránky budou v novém systému, takže se přehledně zobrazí na počítačích, tabletech i 

telefonech. Chovní psi a feny budou prezentováni formou FOTO PSA v postoji+jméno a po kliknutí na 

FOTO se přejde na stránku daného psa. Ta rovněž dostane přehlednější vzhled.  

Webmaster doporučil nezatěžovat webové stránky velkým počtem fotografií. Na webové stránky 

doporučuje dát pouze fotky z důležitých akcí a ostatní fotografie umisťovat do fotogalerií na FB stránce. 

FACEBOOK pro klub dát tedy formou FB STRÁNKY. To znamená, že v ní nebudou členové, jak tomu je u 

FB SKUPINY, příspěvky bude na stránku dávat pouze správce. K těmto příspěvkům budou lidé moci psát 

komentáře. Správce může rovněž schválit a následně umístit příspěvek od lidí. Výhodou FB STRÁNKY je 

rovněž to, že lze monitorovat její návštěvnost (statistiky, tabulky). Kapacita fotogalerie je na FB 

neomezená. Stávající FB skupinu můžeme ponechat a přejmenovat např. na Přátelé bobtailů apod. 

Anglická verze bude propojená s českou. Pokud dám příspěvek v češtině, tak si ho rovnou naklonuji do 

anglické podoby. Nadpisy u chovných psů a fen se pro anglickou verzi automaticky zobrazí v angličtině. 

Navíc budeme mít na hlavní stránce GOOGLE PŘEKLADAČ se všemi jazyky. Překlady přes tento systém 

nejsou perfektní, ale pro pochopení obsahu jsou dostačující, a tak i lidé bez znalosti češtiny a angličtiny 



mohou snadno najít informace o klubu a klubových akcích a rovněž i o chovných psech a štěňatech. 

Google překladač byl použit i na našich webových stránkách letošní Euroshow.  

Webmaster nám webové stránky zhotoví tak, že VŠECHNY části si budeme moci upravovat sami. Systém 

– ovladač webových stránek je JOOMLA verze 3.7. Tento systém je dobrý i v tom, že pokud se 

v budoucnu rozhodneme přidat novou sekci, přidat další jazyk apod., nemusíme předělávat celé stránky, 

ale pouze je o tyto věci v rámci systému rozšířit. 

Webmaster převede celé webové stránky na nový server. Poplatky za hosting nebudeme platit 

webmasterovi, jak tomu bylo doposud, ale přímo serveru -  tím budou platby transparentní. Webmaster 

doporučil LINUX PLUS s kapacitou 32GB za 247kč měsíčně, tedy 2964 kč ročně.  Cena za kompletní 

zhotovení stránek bude cca 45-50 tisíc kč Max včetně školení pro správce webu. Pokud zhotovení 

webových stránek zadáme nyní tj. po neděli a předáme panu Skleničkovi požadavky a podklady, budou 

webové stránky hotové do konce tohoto roku. Jen pro informaci zhotovení stávajících webových stránek 

panem Žlábkem nás před 8mi lety stálo 80 tisíc kč a roční poplatky za hosting, který platíme rovněž panu 

Žlábkovi jsou v současné době 3509 kč ročně. 

Pan Sklenička pro náš klub zhotovil webové stránky pro Euroshow 2017 a spolupráce s ním byla výborná 

– vyhověl nám ve všech požadavcích a pokud bylo třeba něco změnit, provedl opravu do 24h.  

Práce s webovými stránkami bude vždy časově náročná a nové stránky znamenají naučit se nový 

operační systém. Při spolupráci s panem Skleničkou nemám důvod se těchto změn a práce obávat. 

Změny jsou po všech stránkách k lepšímu a strávený čas prací na webových stránkách tím pádem bude 

časem investovaným do dobré věci pro náš klub.  

Srdečně zdravím členy klubu. 

Karolina Morrison 


